
 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD          STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener: Karl Lauwers (CD&V) 

 
Datum: 5/1/2024 

 
Onderwerp vraag: Camera’s Mechelen - update 

 
Toelichtende nota 

 
Begin vorig jaar stelde ik al een vraag over het gebruik van camera’s in Mechelen 

voor het veiligheidsbeleid.  
 

Soms worden er ook vragen gesteld over de privacy en veiligheid van dergelijke 
camera’s. Zeker voor de Chinese camera’s van het merk Hikvision.  

 
In het schriftelijk antwoord op mijn vorige vraag stelt het stadsbestuur: “Specifiek 

voor de camera’s van Hikvision: deze worden momenteel op 2 plaatsen gebruikt. Dit 

zijn plaatsten waar ofwel geen burgers komen, ofwel voornamelijk medewerkers van 
de stad.” 

 
Vragen 

 
- Zijn deze twee camera’s van het merk Hikvision nog steeds in gebruik, of is het 

Stadsbestuur van plan deze te vervangen? 

- En wat zijn de twee plaatsen waar dit juist wordt gebruikt? Waarvoor worden ze 

gebruikt?  

  

            Karl Lauwers 


